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BESLUITENLIJST 
VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE RAAD op 27 september 2022

Aanwezig: 
de voorzitter: mevr. R.P. Hoytink-Roubos
de griffier: mevr. D.E. van der Kamp
de raadsleden: 
GBO-fractie: dhr. J.G.M. van der Heijden, mevr. J.M. Huisman, mevr. E.C. Patelias-Pieks, dhr. A.W. 

Schoneveld, , dhr. A.H. Veraart, dhr. H.W.G.M. Vreman, mevr. C.M.V. Wartes-de 
Boef.

CDA-fractie: dhr. M.J. van Baak, dhr. L. Consoli, dhr. M.R.M. Markus, dhr. H.J. Mulder, mevr. M.J. 
Mulder en dhr. H. van der Weijden

D66-fractie: mevr. J.T.A. Hanekamp-Janssen, mevr. J.L. Termorshuizen, mevr. M.A.C. de Vries
BOB-fractie: dhr. A. Noordermeer (vanaf agendapunt 4), mevr. D.J.M. Vennis, dhr. G.J.M. op de 
Weegh
VVD-fractie: dhr. K. Grimm, mevr. J. Rouwenhorst
GL-fractie: dhr. T. Hoffmann, dhr. E.H.A. Roze 
PvdA-fractie: dhr. E. Elbers  
CU-fractie: mevr. G. Maaijen

Collegeleden:   dhr. A.T.L. van den Dam, Dhr. W.H. Hol, dhr. D.E.W. Horsthuis-Tangelder, dhr. A.H. 
Post, mevr. C.B.A. Teunissen, 

 
  
Overige aanwezigen:  dhr. P.J.E. Breukers (gemeentesecretaris)

Afwezig:
Dhr. R.B.H. Beune (CDA), dhr. P.R. de Vries (GBO), dhr. P.W. de Waard (VVD) en
mevr. C.J. Bruinsma (GL) 

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur en deelt mee dat Dhr. Noordermeer wat 
later aansluit en de heren Beune, De Waard, De Vries en mevr. Bruinsma afwezig zijn.

2. Vaststellen agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld

3. Spreekrecht publieke tribune
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.

4. Crisisnoodopvang voor vluchtelingen aan de industrieweg in Elst
Portefeuillehouder Hoytink-Roubos zegt toe de raad actief te blijven informeren over 
eventuele ontwikkelingen bij de crisisnoodopvang (zowel op het terrein en/of 
maatschappelijk). En mocht er iets veranderen in de termijn van 3 maanden komt het college 
hier eerst bij de raad op terug. Ook geeft zij aan een brief naar het COA en de landelijke 
overheid over het beleid en structurele oplossingen.
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BOB stemverklaring: Ik heb hele mooie woorden gehoord en geloof ook dat men het met de 
beste bedoelingen gedaan heeft, maar de zorgen zijn bij mij niet weg genomen. Maar om het 
niet op ons te laden dat wij tegen de crisisopvang zouden zijn, laat ik het amendement wel 
staan maar zullen wij daarna wel voor het raadsvoorstel stemmen. 

BOB stemt voor het amendement van BOB (bijlage 1) en GBO, GL, VVD, PvdA, CU, CDA en 
D66 stemmen tegen. Waarmee het amendement met 3 stemmen voor en 22 tegen is 
verworpen.

Het voorstel wordt unaniem aangenomen.

VVD geeft aan blij te zijn met de toezeggingen van de portefeuillehouder en trekt de motie in. 
(bijlage 2)

5. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 20.30 uur

Ondertekening
De raad heeft deze besluitenlijst vastgesteld op 18 oktober 2022

 
drs. D.E. van der Kamp
Griffier

R.P. Hoytink-Roubos
Voorzitter

Bijlagen
Bijlage 1:                     

                                      
AMENDEMENT 

Voorstel nr.

Onderwerp/ontwerpbesluit: Crisisnoodopvang voor asielzoekers aan de Industrieweg in Elst

De raad van de gemeente Overbetuwe in vergadering bijeen d.d. 27 september 2022

Ondergetekende(n) stelt/stellen voor het ontwerpbesluit als volgt te wijzigen:

a. Per 1 november 2022 of zoveel eerder als mogelijk 120 crisisnoodopvangplaatsen voor 
asielzoekers te realiseren aan de Industrieweg 8 in Elst voor de periode van 3 maanden.

b. Daarbij niet alleen te zorgen voor 24 uur per dag beveiliging voor het terrein en zijn 
bewoners, maar met het COA ook afspraken te maken over (bekostiging van) extra 
BOA-capaciteit om ook buiten het terrein in samenwerking met de politie te kunnen 
doen wat nodig is.



Toelichting:
Bij argument 1.2 in het raadsvoorstel is opgenomen “De kans dat het opvangen van 120 mensen 
op deze locatie eventuele overlast veroorzaakt voor bedrijven en omwonenden schatten wij in 
als klein. De gemeente zorgt voor opvang en dagbesteding. We zullen het terrein omheinen. Er 
komt 24 uur per dag beveiliging voor het terrein en zijn bewoners. De huisregels zullen 
voorschrijven dat de mensen die er verblijven ’s nachts het terrein niet mogen verlaten. Mensen 
die er niet verblijven of werken, hebben geen toegang tot het terrein. Eventuele noodzakelijke 
maatregelen in het kader van Openbare Orde en Veiligheid worden in nauw overleg met de 
politie afgestemd.” Dit geeft omwonenden weinig zekerheid m.b.t. de situatie in de directe 
omgeving van het terrein. De randvoorwaarden moeten bij de start ook voor omwonenden goed 
geregeld zijn. Zeker omdat het gaat om een crisisnoodopvang voor een beperkte periode van 3 
maanden.

Wijzigingen zijn vet gemaakt.

Ondertekening en naam:
Ard op de Weegh, Burgerbelangen OverBetuwe (BOB)

Dit amendement is: aangenomen / verworpen  in de vergadering van: ………………..

Stemverhouding: Fracties voor: Fracties tegen:

.………………………….. ………………………….
…………………………... ………………………….
…………………………... ………………………….
…………………………... ………………………….
…………………………... ………………………….
…………………………... ………………………….

…………………… …………………………
drs. D.E. van der Kamp R.P. Hoytink-Roubos
griffier voorzitter

 

Bijlage 2:

  M O T I E
Crisisnoodopvang voor vluchtelingen 

Deze motie hoort bij Crisisnoodopvang voor vluchtelingen aan de industrieweg in Elst op 27 
september 2022

De volgende partijen dienen dit voorstel in:

VVD Overbetuwe : José Rouwenhorst

BOB : Ard op de Weegh



We stellen de raad voor om het volgende besluit te nemen:

We stellen vast dat:
• Wij in principe positief staan tegenover het tijdelijk opvangen van vluchtelingen aan 

de Aam in Elst
• We echter ook oog hebben voor de zorgen rondom veiligheid van inwoners van Elst 

en de Aam. Wij nemen dat zeer serieus want (de beleving) van veiligheid is voor ons 
een belangrijk item

• Een deel van de zorgen waarschijnlijk veroorzaakt wordt door onduidelijkheid en 
incidenten die elders in het land voorkomen.

• We als Raad niet achteraf geconfronteerd willen worden met incidenten of positieve 
ervaringen maar dat van begin af aan willen volgen en monitoren.

• Het strikt gesproken vreemd is dat we als Overbetuwe nu noodopvang moeten 
regelen omdat de landelijke overheid het niet regelt. De verantwoordelijkheid en zorg 
wordt nu bij ons neergelegd. 

• We zien dat het draagvlak onder een deel van de Nederlanders afneemt. Dat moet je 
niet wegwuiven maar je afvragen waar de grens ligt en daar open en transparant over 
zijn.

We geven het college de opdracht om:
• Een meldpunt in te richten waar incidenten en positieve ervaringen rondom de opvang van deze 

vluchtelingen geregistreerd worden en de Raad daar in eerste instantie iedere Raadsvergadering 
over te informeren. 

• Bij het COA en de landelijke overheid aan te dringen op een structurele oplossing voor de opvang 
van vluchtelingen. Enerzijds door voldoende opvangplekken ter beschikking te hebben en 
anderzijds door na te denken wat Nederland aan kan en wil qua opvang en je afvragen waar de 
grens ligt en daar open en transparant over te zijn.

en gaat over tot de orde van de dag.

Dit hebben we besloten in de openbare vergadering van dinsdag 27 september 2022.

Dit was hoe de partijen stemden:

GBO:  voor tegen
CDA: voor tegen
D66: voor tegen
BOB: voor tegen
VVD: voor tegen
GL: voor tegen
PvdA: voor tegen
CU: voor tegen

Totaal: voor tegen

Hiermee is deze motie wel/niet aangenomen



drs. D.E. van der Kamp
griffier

R.P. Hoytink-Roubos
voorzitter


